



Xumeng Liu

Beijing

PRACTICE AREAS

- Capital reduction, winding up and bankruptcy
- Corporate restructuring
- Dispute resolution

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Liu worked in an intermediate people's court and a bankruptcy court in Beijing for eight years before joining Han Kun. She has participated in the trial of more than 1,500 cases, mostly bankruptcy reorganization, liquidation, corporate-related disputes, and financial disputes.

Based on her extensive trial experience, Ms. Liu has a deep understanding of judicial rules and excels at using trial commercial trial reasoning to resolve disputes and advance her clients' interests and objectives.

Ms. Liu specializes in bankruptcy reorganization, liquidation, and commercial dispute resolution.

EDUCATION

Ms. Liu received both her LL.M. and LL.B. degrees from China University of Political Science and Law.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



刘旭萌

北京

业务领域

- 减资、清算和破产
- 企业重组改制
- 争议解决

工作经历

加入汉坤前，刘旭萌律师在北京市某中级人民法院及某破产法庭任职八年，参与破产重整、破产清算、公司类纠纷及金融类纠纷等重大民商事案件逾 1,500 件。

基于丰富的司法经验，刘旭萌律师对裁判规则有着深刻的理解与研究，善于运用商事审判思维推动客户利益与诉求实现。

刘旭萌律师专注于破产重整、清算及复杂商事争议解决。

教育背景

刘旭萌律师先后获得中国政法大学法学学士学位、法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

工作语言

中文、英文